
Vraag aan de regelcommissie: 

Bij de afslag op hole 2 gaat de bal over de waterhindernis maar stuitert terug het water in. 

Mag ik dan droppen aan de overkant? 

Antwoord: 

Alleen het raken van de overkant is niet voldoende. Het gaat erom waar de bal het laatst de 

grens met de hindernis heeft gekruist. Dus als de bal aan de voorzijde de hindernis ingaat en 

aan de overzijde binnen de hindernis tegen de kant het water in stuitert, heeft de bal de 

grens van de hindernis het laatst aan de voorzijde gekruist. Dat punt is dan het 

referentiepunt om de hindernis te ontwijken. Alleen als de bal aan de overzijde van buiten de 

hindernis terug stuitert de hindernis in, en dus aan de overzijde voor het laatst de grens met 

de hindernis heeft gekruist, is het referentiepunt aan de overzijde.  

 


